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Notulen vergadering Stichting Dorpsraad Sevenum 
En stichting Zaerum Bieëstig Schoeën 

03-04-2024 

 

Erwin komt later op de avond. Geert heeft aangegeven niet te kunnen komen. 

 

Agenda: 

 

1. Opening/Mededelingen/Ingekomen post 

• Voorzitter opent de vergadering 

• Diverse inkomende berichten; 

. 

• Mededelingen;  

➢ Monique ten Doeschate en Ans van der Beele komen rond 20.00 uur 

om een toelichting te geven omtrent de ontwikkelingen en zorgen 

rondom Buitengebied, de Bengd/Hoogbroek/Heesbeemd. 

➢ Marlie is benaderd door Provico, een netwerk voor ggz-zorg 

(psychische klachten) in de huisartsenpraktijk. Zij zijn verhuisd van 

Venlo naar Sevenum (Grubbenvorsterweg 5) en bieden vergaderruimte 

aan.   

 

2. Notulen 06-03-2024 

• Er zijn geen verdere op- en of aanmerkingen gekomen op deze notulen zodat 

deze verder worden goedgekeurd en na screening op de website kunnen 

worden geplaatst. 

 

• Idee-Café/Essentie 

• Noël heeft deze avond bezocht namens de Dorpsraad. De belangstelling en 

opkomst was laag te noemen. Er werd in groepjes gediscussieerd over allerlei 

onderwerpen die op dit moment actueel zijn in met name Sevenum. Hierbij zijn 

de standpunten van de Dorpsraad nog maar eens extra onder de aandacht 

gebracht bij de leden van Essentie. Verdere reacties van aanwezigen zijn terug te 

vinden op de social media. 

 

4.. Sevenum voor Elkaar 

• Groep 1 is bezig om een infopunt / laagdrempelige ontmoetingsruimte te 

realiseren in de raadzaal van de Wingerd omdat hier het gebruik van een aparte 



 2 

ingang mogelijk en wenselijk is. Gelet op meerdere gebruikers van de 

Raadszaal zal hier nauw overleg met alle betrokkenen moeten plaatsvinden. 

• Groep 2  onder leiding van Ben van Essen heeft het idee van  Pieter Niek vd 

Beuken omarmt om een promo filmpje te maken. 

• De gemeente zal gevraagd worden om voor beide initiatieven  een subsidie toe 

te kennen . 

 

5. Wingerd/Expeditie Sevenum 

• Er rust een embargo op datgene wat door de Dorpsraad met de wethouders is 

besproken. Er is een afspraak gemaakt met het bestuur van Expeditie Sevenum 

om de lijntjes kort te houden en elkaar zo veel als mogelijk en wenselijk op de 

hoogte te houden van bepaalde ontwikkelingen. Gelet op het embargo kan 

Noël in de vergadering van Expeditie hier dan ook geen uitspraken over doen. 

Expeditie heeft derhalve zelf contact gezocht met de Gemeente en een afspraak 

ingepland met de wethouder. Noël zal samen met Henk Janssen en  Ger vd 

Munckhof meegaan naar dit gesprek. Noël zal verder contact opnemen met de 

wethouder om te vernemen wat de stand van zaken op dit moment is.  

• In een volgend gesprek met het bestuur van de Wingerd wil de Dorpsraad 

graag een toelichting vragen over de berekening van de nieuwe huurtarieven 

die de gebruikers van de Wingerd nu moeten gaan betalen. In sommige 

gevallen is sprake van een zeer forse huurverhoging. Bij rondvraag bij diverse 

gebruikers blijft vooral het gevoel hangen dat er onvoldoende duidelijkheid 

wordt gegeven hoe de huurprijzen nu tot stand zijn gekomen en welke 

afspraken er met de gebruikers zijn gemaakt. 

 

6. Bibliotheek nieuwe stijl 

• De vertegenwoordiger van Biblio-Nu was tijdens het gesprek met de 

wethouders helaas verhinderd. We zullen contact opnemen om een gesprek 

met Biblio-Nu in te plannen om ook hun standpunten en ideeën te vernemen. 

 

7. Reconstructie de Hees 

• Marcel heeft namens de Dorpsraad de voorlichtingsbijeenkomst op maandag 

25 maart bezocht en met de woordvoerders van openbare werken van de 

gemeente gesproken evenals met beide ambtenaren die nu beide 

verantwoordelijk zijn voor de verkeersplannen in Horst aan de Maas. Een 

verslag van deze bijeenkomst is nog niet ontvangen. 

 

 

8. Buitengebied/ de Bengd/Hoogbroek/Heesbeemd 

• Monique ten Doeschate (Ans van der Beele was op het laatste moment 

verhinderd) doet uit de doeken wat zij in de voorbije jaren voor initiatieven 

heeft ondernomen om de gemeente te bewegen deze wegen alleen open te 

stellen voor aanwonenden. Er wordt onnodig veel en hard gereden op deze 

wegen en deze worden steeds meer als sluiproutes gebruikt om van Sevenum 

richting Phicoop/Horst te komen. De flora en fauna heeft onnodig veel te 

lijden. De gemeente wil vooralsnog niets aan deze situatie veranderen. De 

wegen zijn zeer smal en voetgangers en fietsers zijn hun leven op deze wegen 
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niet zeker. Marcel heeft dit in het overleg met beide ambtenaren van verkeer 

van de gemeente aangekaart. Zij geven aan dat er zeer veel van deze situaties 

zijn in de Gemeente Horst aan de Maas en dat zij keuzes moeten maken welke 

zaken zij op korte termijn kunnen oppakken. De voorbije jaren is hier 

nagenoeg niet naar omgekeken en beide heren worden overstelpt met 

werkzaamheden. Frans stelt aan Monique voor om in ieder geval in het 

Klókske hier een artikel aan te wijden. 

 

9.  Projecten Zaerum Bieëstig Schoeën. 

• Er lijkt eindelijk schot te komen in de reparaties en het onderhoud van de 

sfeerverlichting nu Marcel in zijn contacten met de Gemeente in gesprek is 

gekomen met Leon van de Kerkhof. Deze ambtenaar geeft aan dat hij kennis 

heeft van de sfeerverlichting en de technische zaken hieromtrent en dat hij gaat 

zorgdragen dat een aantal lantaarnpalen alsnog geschikt gemaakt worden voor 

de sfeerverlichting en dat de ontbrekende stekkers voor de sfeerverlichting 

eindelijk aangekocht kunnen worden. De brandweer heeft de sfeerverlichting 

weer verwijderd en opgeslagen maar we hebben verder niets meer van hen 

vernomen. Marcel zal in overleg met Leon v/d Hombergh e.e.a. oplossen. 

 

10. WVTTK 

• Anneleen is deze avond weer present en geeft aan om zo veel als mogelijk 

aanwezig te willen zijn op de vergaderingen en graag als het enigszins kan 

projectmatig voor de Dorpsraad activiteiten te willen verrichten. Hierbij kan 

gedacht worden aan de website en de facebooksite van de Dorpsraad en 

stichting Zaerum Bieëstig Schoeën. 

• Frans geeft aan dat hij door het 4/5 mei comité is gevraagd om als spreker te 

functioneren tijdens de dodenherdenking op 4 mei. Burgemeester Ryan Palmen 

zal deze zaterdag namens de gemeente een krans leggen bij het monument. 

• Verder is het in november 80 jaar geleden dat Sevenum is bevrijd. Het comité 

heeft gevraagd om indien mogelijk een bijdrage te ontvangen van de 

Dorpsraad. Vooralsnog is men doende om andere subsidiekanalen aan te 

spreken. De Dorpsraad houdt deze aanvraag voorlopig aan. 

 

 

 

 

 

 


